

ZA Bank x 好氣 Fun – 開戶送餐飲電子現金券優惠條款及細則（「條款及細則」）

- 1 活動推廣期為 2020 年 5 月 5 日起至 2020 年 8 月 31 日（包括首尾兩天）（「推廣期」）。
- 2 參與者需符合以下條件方可領取優惠：
 - 2.1 未於 ZA Bank 開設銀行戶口；
 - 2.2 未曾享有任何 ZA Bank 的開戶優惠（「合資格客戶」）
- 3 合資格客戶於推廣期內在 ZA Bank App 申請開戶時輸入邀請碼「TGH33C66」及成功開戶。成功開戶後，好氣 Fun 積分碼（「積分碼」）將以電子郵件方式發送至你於 ZA Bank 登記的電郵地址，以用於在好氣 Fun 平台 <https://www.towngasfun.com/za-diningfun2020.html> 換領價值 \$300 的餐飲電子現金券（「優惠」）。
- 4 附有積分碼之電子郵件將於成功開戶後三個工作天內發送至你於 ZA Bank 電郵地址。
- 5 於第三條列出之邀請碼只於推廣期內有效，推廣期後將不獲補發。
- 6 於第三條列出之積分碼於 2020 年 9 月 15 日或之前有效，逾期將不獲補發。
- 7 合資格客戶於好氣 Fun 平台換取優惠時，需使用積分碼作結算方可免費獲得。
- 8 此積分碼只能使用一次，不能兌換現金或其他產品，亦不能與其他開戶優惠一同使用。
- 9 關於餐飲電子現金券的使用方法與條款，請參閱於好氣 Fun 平台上的餐飲電子現金券的條款及細則。
- 10 除有其他規定外，所有優惠將不可以任何其他方式或形式發放。
- 11 客戶明白及接納所有使用餐飲電子現金券購買或兌換的產品/服務並非由本行提供。因此，有關各項產品/服務（包括但不只限於質素、供應量、商戶的產品說明及/或其服務、虛假商品說明、不實的陳述、誤導、遺漏、未經授權的陳述、不良 營商手法或誘導），本行毋須負上任何責任。
- 12 ZA Bank 保留對是次活動優惠的任何調整，收回或取消的權利，亦會不時對此條款與細則作出修訂而毋須事先通知或原因。在推廣期間，合資格客戶在申請 ZA Bank 開戶時需遵守這份條款與細則。
- 13 若因本條款及細則或任何溝通過程中產生的任何歧義、疑問或爭議，ZA Bank 擁有最終決策權而無需告知理由。
- 14 本條款及細則受香港特別行政區法律管轄，並按其進行解釋。當事人受到香港特別行政區法院管轄。

- 15 此條款與細則需聯合 **ZA Bank** 的通用條款與細則一起閱讀，如兩者有任何歧異或不一致，一概以通用條款與細則為準。
- 16 除合資格客戶和 **ZA Bank**（包括它的繼承人和代理人）外，其他人在這合約條款下，一概不能享有或執行這條款賦予的利益。
- 17 本條款的中英文版本如有任何歧異或不一致，一概以英文版為準。

Terms and conditions of ZA Bank x Towngas Fun – Dining Cash E-Coupon Offer for Account Opening

- 1 The program period is from 5 May 2020 to 31 August 2020 (both days inclusive) (“promotion period”).
- 2 To be eligible for the Offer, the participants must:
 - 2.1 have not opened any bank account with ZA Bank Limited (“ZA Bank”); and
 - 2.2 have not received any account opening offer from ZA Bank, (“Eligible Customers”).
- 3 Customer who applied for and successfully opened an account with ZA Bank by using the Invitation code of “TGH33C66” (“Invitation code”) via ZA Bank App during the promotion period will receive a points code of Towngas Fun (“Points code”) via registered email from ZA Bank, which can be used to redeem the dining cash e-coupon for free (“Offer”) in Towngas Fun platform at <https://www.towngasfun.com/za-diningfun2020.html>.
- 4 An email with Points code will be sent to your registered email by ZA Bank within 3 working days upon successful account opened.
- 5 The Invitation code stated in clause 3 shall be valid within the promotion period. No Invitation code will be re-issued after the expiry of the promotion period.
- 6 The Points code stated in clause 3 shall be valid on or before 15 September 2020. No Points code will be re-issued.
- 7 Eligible Customer shall use the Points code at the check out page to redeem the Offer in Towngas Fun platform for free.
- 8 The Points code can be used once only, and cannot be converted into cash or other products or used with other account opening offer.
- 9 The usage of the dining cash e-coupon shall be subject to the terms and condition stated in Towngas Fun platform.
- 10 All offers cannot be transferred, returned, exchanged or converted into other form, unless otherwise specified.
- 11 Eligible Customers understand and accept that ZA Bank are not the Supplier, nor the supplier of the products/ services purchased or redeemed with the dining cash e-coupon. ZA Bank shall bear no liability relating to any aspect of those products/services, including without limitation, their quality, supply, descriptions, and any false trade description, misrepresentation, mis-statement, omission, unauthorized representation, unfair trade practices or conduct in connection with those products/services.
- 12 ZA Bank reserves the right to adjust, withdraw or cancel the Offer or reward, and to amend or revise any of these terms and conditions from time to time without prior notice and without

assigning any reasons whatsoever. Eligible Customers will be subject to these terms and conditions in force at the time of applying to ZA Bank for account opening during the promotion period.

- 13 In case of any ambiguity, doubts or disputes arising out of or under any of these terms and conditions or any communications, the decision of ZA Bank is final and conclusive in all circumstances without assigning any reasons whatsoever and no correspondence will be entered into.
- 14 These terms and conditions are governed in all respects by and construed in accordance with the laws of the Hong Kong Special Administrative Region. The parties submit to the jurisdiction of the courts of the Hong Kong Special Administrative Region.
- 15 These terms and conditions should be read in conjunction with ZA Bank's General Terms and Conditions. If there are any inconsistencies between the General Terms and Conditions and the terms herein, the General Terms and Conditions shall prevail.
- 16 No other than the Eligible Customers and ZA Bank (includes its successors and assigns) will have any right under the Contracts (Right of Third Parties) Ordinance to enforce or enjoy the benefit of any of the provision of these terms and conditions.
- 17 In the event of any discrepancies or inconsistencies between the English and Chinese versions of these T&Cs, the English version shall prevail.